
FAGFORBUNDETS FORSLAG TIL STRAKSTILTAK VED CARPE DIEM 
Fagforbundets forslag er basert på innspill fra tillitsvalgte og medlemmer. 

• Tilbakemeldingen er at for flere og flere av brukerne øker pleiebehovet. Noe som også må 
synliggjøres i grunnbemanningen som må økes. Samtidig er det viktig at oppsatt bemanning 
må gjennomføres til enhver tid, noe som det opplyses ikke gjøres i dag.

• Bemanningen bør økes slik at det ved sykdom/frafall ikke nødvendiggjør innleie av vikarer. 
Dette kan også gjøres ved at CD, som er så stort og med så mange ansatte, kan ha sitt eget 
vikarkorps med faste hele stillinger.

• Dagens turnus må evalueres avdelingsvis og ny turnus der må bli i nært samarbeid med 
tillitsvalgt og ansatte.  Dette er strakstiltak som kan være med å dempe dagens uro. 
Utfordringene kan også være forskjellig på de enkelte avdelinger.

• Dagens VIB organisering bør ikke gjennomføres. Her er tilbakemeldingene unisone. Denne 
type brukere trenger stabilt ansatte som de kjenner igjen.

• Vikarer må ha minimumskompetanse og de må få bedre opplæring. Det opplyses at det ved 
flere tilfeller har vært ufaglært ungdom ned mot 18 års alder satt på vakt. Disse har ingen 
mulighet/erfaring til å pleie utagerende demente brukere.

• Vurdere å plassere de mest demente/sengeliggende i egne avdelinger, med økt bemanning. 
Samme gruppe brukere på samme avdeling. Dette vil også være en fordel for andre brukere.

• Tilbakemeldingene er også at mye tid går med på å følge brukere rundt på de forskjellige 
aktivitetene. Med dagens bemanning reduserer dette den faglige pleien. Se på bruken av 
aktivitører.

• Ansatte stiller også spørsmål rundt en stor administrasjon og at denne bør gjennomgås og at 
andre ansatte blir gjort kjent med de enkeltes arbeidsoppgaver.

• Gjennomgang av teknisk utstyr, da det meldes om utfordringer her og at det ofte tar lang tid 
før problemene blir løst.

• Alle avviksmeldingene må nøye gjennomgås. Etter hva Fagforbundet har blitt informert  var 
det i perioden mellom januar og september meldt nærmere 180 avvik. Mange av disse 
avvikene gikk på vold mot ansatte og vold brukerne imellom. Det var også mange avvik som 
gikk på manglende medisinutdeling.

• Det opplyses at mange av aktivitetene filmes og det lages «skrytelister». Spørsmålet er om 
dette går av CDs driftsbudsjett som ansatte har fått inntrykk av skal reduseres betydelig.




